
Ældrerådet 11-01-2024

Temadrøftelse - Ældrerådets synlighed og kommunikation 

23/11067 Åben Sag 

Sagsgang 

ÆR 

Sagsfremstilling 

På mødet ønskes en generel drøftelse af Ældrerådets synlighed og kommunikation, herunder bl.a.: 

fastlæggelse af rammer for, hvad der lægges på Ældrerådets Facebookside. 

Økonomiske konsekvenser 

Punktet har ingen økonomiske konsekvenser. 

Indstilling 

Formanden indstiller, at punktet drøftes. 

Beslutning i Ældrerådet den 11-01-2024 

Temaet blev drøftet. 

 

Alle opslag godkendes af administratorerne Benthe og Anne-Marie inden de offentliggøres på 

Facebooksiden. 

 

Det blev besluttet, at når der lægges et opslag på fra andre ældrerådsmedlemmer end formanden, 

skal der skrives ”på egne vegne”. Det er kun formanden, der udtaler sig på Ældrerådets vegne.  

 

Det blev besluttet, at Ældrerådets Facebookside ikke skal bruges til annoncering fra foreninger mv.  

 

Administratorerne deler løbende relevante historier fra lokalavisen.  

 

Fraværende: 

Anne-Marie Schougaard 
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